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 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

8/2017. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2017. június 21-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Dr. Mátics István, Farnadi Lászlóné, Molnár 

István, Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Jugovics József, Szabó Mihály bizottsági tagok 

 

Meghívottként jelen voltak: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 9 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a meghívóban megküldött napirendi pontokat tárgyalják.  

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

47/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2017. 

június 21-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2017. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának technikai módosítása 

- Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár alapító okiratának módosításáról 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2017. június 27-ei ülése előterjesztésének megvitatása 

- 2017. évi városi kitüntetési javaslatok elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

  

  



2 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2017. június 27-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának technikai módosítása 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy decemberben kivették a közétkeztetést az óvodák alapító 

okiratából, most pedig vissza kell tenni. Technikai jellegű módosításról van szó.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

48/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának technikai módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának technikai 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár alapító okiratának módosításáról 

 

Székely Antal elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

49/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár alapító okiratának módosításáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 

alapító okiratának módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a Képviselő-testületnek küldendő két ülés közötti 

anyagban szerepelni fog, hogy az OKSZIK pályázik a közművelődési érdekeltségnövelő támogatású 

pályázatra. Ezt a pályázatot a hivatalnak kell benyújtania. Elsősorban technikai dolgokra pályáznak, 

mikroportokra, melyre a szabadtéri és színházi rendezvények miatt van szükségük. Laptopot, 

hangtechnikai berendezéseket szereznének be, valamint a szabadtéri színpad és a művészbejáró közötti 
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hézagot fednék be statikusok által kidolgozott technológia segítségével. A pályázat önerő része a felújítás 

karbantartás soron biztosított, június 23-a, péntek a pályázat beadási határideje. Kérdésre elmondta, hogy 

a pályázaton a költségek 90 %-át lehet támogatásként elnyerni, 10 % az önerő. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a pályázat támogatásáról. 

 

A bizottság a pályázat benyújtását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

50/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

pályázat támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatja közművelődési érdekeltségnövelő pályázat benyújtását.   

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:   Kérdés, interpelláció 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a Benedek Elek iskola kérte a bizottságot, hogy támogassák azt a 

kérést, hogy a nyári foglalkozások idején, valamint a testnevelés órákon igénybe vehessék a Chudik 

Lajos Sportcentrumot. Nincs lehetőségük sportolásra, ezért kérik, hogy használhassák a területet. 

Javasolta, hogy vegyék fel a LÜN Kft.-vel a kapcsolatot. A stadion és az út között van egy zöld terület, 

ahol a sportfoglalkozásokat meg tudják tartani.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a kérelem 

támogatásáról. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

51/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

kérelem támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatja a Benedek Elek EGYMI, Óvoda, Általános Iskola és Kollégium kérelmét, hogy a Chudik 

Lajos Sportcentrumot a nyári foglalkozások, valamint a testnevelés órákon igénybe vehessék. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, hogy a pedagógusok évek óta kapják a 10 E Ft-os cafeteriát. 

Idén utánajárt a kifizetéseknek, hiszen itt sem a KLIK-nek, sem a Centrumnak nem volt dolga a 

kifizetéssel, bérszámfejteni kellett, amit a rendszer automatikusan megtesz. A KLIK május 30-án kapta 

meg az összeget és június 2-án az összeg egy részét kiutalta. Majd a KLIK még kért egy 73 E Ft-os 

utalást, mert valakit lefelejtettek a létszámból. Majd még egy 73 E Ft-os utalás történt, mert ismételten 

lefelejtettek valakit. Kicsit homályos ez az összeg, mert a 60 E Ft a bérjárulékaival 80 E Ft fölött van. A 

Centrumnak szintén május 30-án lett elutalva az összeg, és ők június 14-én utaltak. A szakképző 

iskolákban dolgozóknak 10 munkanapot kellett várni arra, hogy valaki egy gombot megnyomjon. Ezt 

csak tájékoztatásként mondta el. Kérte, jövőre nézzék meg, lehet-e ezzel a helyzettel kezdeni valamit. A 

pedagógusok örülnek az elismerésnek, de véleménye szerint június első hétvégéje előtt kellene 

megérkeznie az összegnek. 
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Dr. Károlyiné Plóza Melinda bizottsági referens elmondta, hogy az önkormányzat május 15-ig kérte 

lejelenteni, hogy kik jogosultak a juttatásra. Ezt tartották is az idén, igaz felszólítással. Utána indult a 

szerződések postázása, volt, amit személyesen vittek. Úgy gondolta, hogy az önkormányzat mindent 

megtett annak érdekében, hogy az idén zökkenőmentesen történjen a kifizetés. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy jövőre beírják a szerződésbe kötelezettségnek a határidőt. Talán 

ezzel is elősegíthetik a gyorsabb utalást. 

 

A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Dr. File Beáta jegyző ismertette a helyben kiosztott előterjesztést.  

Elmondta, hogy a rendezvény az oroszlányi bányászat 80 éve jegyében kerülne megrendezésre, valamint 

a bányamentőknek is kerek évfordulójuk van.  

A rendezvény lebonyolítására a munkacsoport megtette a javaslatokat, a bányász szakszervezeteket, 

valamint több intézmény véleményét megkérdezve. Volt, aki konkrét kérelemmel érkezett. Ehhez 

rendelték hozzá a várható költségeket, ez került a bizottság elé. Az 1. sz. melléklet tartalmazza a 

rendezvényeket. A tavalyi évhez hasonlóan a testvérvárosi küldöttséget az idén is szeretnék meghívni. A 

bányász szakszervezet jelezte, hogy az idei ünnepséget a Majki Bányászati Múzeumban szeretnék 

megrendezni, nem a Fő téren. A kijutáshoz kértek segítséget a várostól. A Szeptember 6. és Jókai Mór 

utca kereszteződésénél felállításra kerülne egy Szent Borbála szobor. Ennek költsége kb. 3 M Ft, a 

területrendezés plusz 1,5 M Ft.  

Pénteken nyílna egy bányász emlék kiállítás az OKSZIK-ban, erre az alkalomra egy 30-50 db 

bányászatról szóló kiadvány készülne. A bányászszobornál lenne délután ünnepség, este lámpás 

felvonulás. Ledes lámpákra gondoltak, az utat nem használva a járdán lenne a felvonulás körben a 

Rákóczi úton. 

Szombaton kerül megrendezésre az V. városi csilletoló verseny. Ennek 630 E Ft-os költsége van. A 

költségek támogatására az MVM-hez a szakszervezet adott be kérelmet. Június végén lesz ülésük, ahol 

döntenek a kérelemről. Bányász Öregfiúk labdarugó torna lesz, melynek költsége 350 E Ft. Az 

Oroszlányi Tekergők egy kerékpáros kört szerveznek. A Bányászati Múzeumban a bányamentők 

emléktábla avató rendezvénye kerül megrendezésre. A Fő téren, az OKSZIK bejáratánál színpad lenne 

felállítva, ahol a fúvós zenekarok fellépése lenne, ez kb. 6-8 zenekar. Közben a Bányászati Múzeumban 

emléktábla koszorúzás lesz a tavalyihoz hasonlóan.  Este koncertek és tűzijáték. A vasárnapi 

rendezvények a tavalyihoz hasonlóan a Bányászati Múzeumban kerülnek megrendezésre az OKSZIK 

szervezésében, ami este 21 óráig tartana.  

A 2. sz. melléklet tartalmazza a költségeket. Vannak konkrét költségek, van ahol tapasztalatból 

határoztak meg költségeket. A zölddel jelzett tételek azok, melyeknek van forrása. Szükséges mobil wc 

két helyszínen, a hivatal parkolójában és a Bányászati Múzeumban. Ezek konténer házas mosdók, 

amiben 8 illemhely van, villamos árammal és vízzel. A tavalyi évből okulva több dottó vonatot 

szeretnének, a város különböző részeire. Molinókat, pólókat, ajándéktárgyakat szeretnének készíttetni, 

DVD-t, melyet ajándékba adnának. Ennek költségét még nem tudják. Sátort is bérelnének a Fő térre, a 

péntek-szombati rendezvényre. Pályázatot írnának ki külön a sátor bérlésére és a vendéglátásra. A 

főzőversenyhez az önkormányzat hozzájárul. A takarítás és az OKSZIK rendezvényeinek költsége is 

szerepel a táblázatban, az OKSZIK költsége az éves programtervezetben el lett fogadva. A színpad 

felállításának költségeit a fúvószenekari fesztiválra még nem tudják.  

Jelenleg 17 M Ft-os összköltségről beszélhetnek, melyből 6 M Ft az OKSZIK költsége. Közel 10 M Ft-

os költségnek megvan a fedezete, további szükséges forrás 7,5 M Ft, és plusz 1,5 M Ft-os költségre 

számolnak azzal, amit még nem tudtak beárazni. Városi rendezvény költségvetési soron jelenleg 1,6 M 

Ft van, melyet 9 M Ft-tal bővítenének. 1,5 M Ft-ot átadnának pénzeszközként az Oroszlányi Bányász 

Fúvószenekar részére. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint a lámpás felvonulás kezdési időpontja túl korán van, ekkor még 

a lámpák nem látszanak. Fél 8-kor megy le a nap, tehát még fél 9-kor világos van.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy este 20 órára is rakhatják a felvonulást.  
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Székely Antal elnök hiányolta, hogy a fiataloknak nincs program. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy más előadót is szerettek volna, de olyan feltételt 

szabtak, amit nem tudnak teljesíteni.   

 

Székely Antal elnök véleménye szerint a Fő téri sátort nem nekik kellene biztosítani, ezt a kitelepülő 

vendéglátósoknak kellene állnia. Ez olyan, mintha valakinek ők bérelnek sátrat.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy sátorvásárlásról már volt szó, kb. 20-25 M Ft-ba kerülne, ha 

vásárolnának egyet, és azt tárolni is kell.  

 

Székely Antal elnök javasolta, mérjék fel, van-e olyan vendéglátós, aki ezt hajlandó vállalni.  

 

Dr. File Beáta jegyző kérdése az volt, ha nem vállalja senki, akkor mi legyen a sátorral? 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, legyen pályázati és pontozási szempont, hogy az adott 

vállalkozó, aki megnyeri az árusításra a lehetőséget, a bérleti díj hány %-át vállalja át az 

önkormányzattól.  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a fúvószenekarok étkeztetését az intézményen belül 

meg tudják oldani, a vendéglátós pedig hozhatna magával sátort, ha akar. 

 

Molnár István bizottsági tag a dottó vonattal kapcsolatban elmondta, hogy jó előre ki kellene 

plakátolni, honnan fog indulni a vonat. Kérte, amennyire lehet, a babakocsis közlekedést könnyítsék meg 

a Bányászati Múzeumban. Véleménye szerint a DVD-t nem biztos, hogy kereskedelmi forgalomba 

bocsátaná. Miután 80 éves évforduló érdemes lenne a Médiacentrum, vagy a Bányászati Múzeum 

honlapján közzétenni a kivonatát, így online hozzáférhető és megismerhető. Ugyanez a javaslata a 

kiadványra is. Így bárki az interneten hozzáférhet és kedvet kaphat ahhoz, hogy ellátogasson 

Oroszlányba. A molinókat vagy színes plakátokat a közintézményekbe javasolja kihelyezni. A színpad 

készítésébe, ha igény van rá, a szakiskola szívesen segít, csak idő kell, hogy felkészüljenek rá. A lámpás 

felvonulással kapcsolatban elmondta, hogy led-es mécseseket lehet kapni az IKEA-ban. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag 15 óra 1 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 4 fő.  

 

Székely Antal elnök nem javasolta a DVD-t, véleménye szerint magas a költsége.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdésére válaszolva - A meglévő színpadot hol tárolják? – Dr. File Beáta 

jegyző elmondta, hogy az OSz Zrt.-nél. Véleménye az volt, hogy ha csináltatnak egyet, akkor annak 

nyersanyagát kellene a Bányászati Múzeumba kivinni és ott összeállítani, így azt ott is tárolhatnák. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy vegyenek kész színpadot, azt könnyebb összeszerelni és tárolni is.  

 

Ezt követően a bizottság tagjai a színpad megoldásáról egyeztettek. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, felajánlották a zenekarnak, hogy a ház mögött, a könyvtár 

alatt megtarthatják a fúvószenekari rendezvényt, de azt nem fogadták el. Ott délután még árnyék is lenne 

és a természetes színpad is megoldott. Az volt a problémájuk, hogy nem a Fő térre néz a helyszín. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak arról, hogy a javaslataikkal együtt támogatják az előterjesztést. 

 

A bizottság az előterjesztést javaslataikkal nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

52/2017. (VI.21.) MOSB határozata 

 „A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz kapcsolódó önkormányzati döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz 

kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztést javaslataikkal együtt. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 12 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

  

 

 

  Somoskői Lászlóné 

  jegyzőkönyvvezető 


